
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                      

          

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Αθήνα, 08/12/2021 

 

Του:     Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 

ΠΡΟΣ:   Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

 
 
ΘΕΜΑ:  «Υποστελεχωμένο το Αστυνομικό Τμήμα της Ακροπόλεως» 

 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 

Σύμφωνα με ενημέρωση από Αστυνομικούς Υπαλλήλους, αλλά και σύμφωνα με 
ανάρτηση σε τοπική ιστοσελίδα του Διαδικτύου, σοβαρές ελλείψεις υπάρχουν στα 
Αστυνομικά Τμήματα και στα Τμήματα Ασφαλείας των Αθηνών, οι οποίες πρέπει να 
καλυφθούν άμεσα. Η έλλειψη δύναμης στα ανωτέρω Αστυνομικά Τμήματα και 
Τμήματα Ασφαλείας έχει ως αποτέλεσμα, οι ελάχιστοι αστυνομικοί υπάλληλοι που 
υπηρετούν σε αυτά να κινδυνεύουν να βρεθούν ανά πάσα στιγμή κατηγορούμενοι, 
αφού, εκτός της στοιχειώδους υπηρεσίας φύλαξης την οποία υποχρεούνται να 
παρέχουν σε κάποια πόστα οι υπηρετούντες αστυνομικοί, οι καθημερινές 
υποχρεώσεις των Υπηρεσιών τους που πρέπει να διεκπεραιώνονται, καθημερινά, 
ολοένα και αυξάνονται. Ενδεικτικό είναι το περιστατικό που συνέβη στις 27 του 
περασμένου Νοέμβρη, όπου μια ομάδα κουκουλοφόρων επιτέθηκαν εναντίον του  
Αστυνομικού Τμήματος της Ακροπόλεως, και μοναδικός  σκοπός του ανωτέρω 
Αστυνομικού Καταστήματος, κατά την ώρα της επίθεσης, ήταν ένας Δόκιμος 
Αστυφύλακας. 
 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

Προτίθεσθε να αναλάβετε τις απαραίτητες πρωτοβουλίες, προς στελέχωση του 
Αστυνομικού Τμήματος της Ακροπόλεως με τον αναγκαίο αριθμό αστυνομικών 
προκειμένου, αφενός, να εμπεδωθεί το αγαθό της κρατικά παρεχόμενης Ασφάλειας 
της ζωής και της περιουσίας σε όλους του πολίτες του Κέντρου των Αθηνών, και 
αφετέρου, να παρέχονται αξιοπρεπείς συνθήκες εργασίας στους εκεί υπηρετούντες  
αστυνομικούς υπαλλήλους; 
 
 

Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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